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DZIEŃ KOBIET DZIEŃ KOBIET 
Z KABARETEMZ KABARETEM

W tym wydaniu Gazety, w cyklu Młodzi Zdolni, 
prezentujemy sylwetkę tej pasjonatki gry na klarnecie, 
laureatki wielu konkursów międzynarodowych i krajowych, 
stypendystki różnych instytucji kultury.

KLARNECISTKA Z BUKOWCA KLARNECISTKA Z BUKOWCA 
Z NAGRODAMIZ NAGRODAMI

Więcej na str. 5

Powiatowe srebro dla piłkarzy halowych 
OSP Giemzów

Los i rzuty karne zadecydował, że piłkarze halowi OSP Giemzów są w tym roku wicemistrzami 
powiatu łódzkiego wschodniego. Jest srebro i  jest dobra forma – a  to najważniejsze. 
Są też wspaniali kibice! 2 lutego br. w  Koluszkach zawodnicy reprezentujący jednostkę 
OSP w  Giemzowie strzelili kilkanaście bramek i  znaleźli się w  finale zawodów. Przegrali 
z tegorocznymi mistrzami, OSP Długie, w rzutach karnych. Więcej na str. 6

PUCHAR PUCHAR 
I ZASŁUŻONE I ZASŁUŻONE 
GRATULACJEGRATULACJE

Tego poniedziałkowego wieczoru 
(10 marca br.) śmiechu było 

co niemiara. Okazja wyśmienita 
– celebracja Dnia Kobiet. 
Doskonałe miejsce i świetny czas, 
na prezentację kabaretowego 
kunsztu słynnej „Marylki” 
Agnieszka Litwin -Sobańskiej i jej 
partnerów z Kabaretu JURKI, Saszy 
i Marka. Zaproszenie Radosława 
Agaciaka, wójta gminy Brójce 
i dyrekcji GOK-u na ten wieczór, 
przyjęło ponad dwieście pań! 
Nie ma wątpliwości, że bawiły się 
doskonale. Salwy śmiechu, 
tulipany i… przechodzenie na TY 
z kabareciarzami.

Osiemnaście par z naszej gminy obchodziło 
w ubiegłym roku jubileusz 50-lecia swoich 
związków. Uroczystość wręczenia im Medali 
za Długoletnie Pożycie Małżeńskie i prezentów 
od gminy Brójce, odbyła się 14 lutego br. 
w dniu Św. Walentego, patrona zakochanych. 
Jedna para małżeńska z naszej gminy, obchodziła 
w ubiegłym roku swoje 60-lecie!

Ponad pół wieku razem

ŚWIĘTOWALI ŚWIĘTOWALI 
SWOJE JUBILEUSZE W WALENTYNKISWOJE JUBILEUSZE W WALENTYNKI

Więcej na str. 5

Na początku tego roku, w internetowym 
plebiscycie Akademii Talentów Enea, 
uzyskała kilkaset głosów! Isabelle Moreno-
-Kamińska zdobyła nagrodę jury. Pod koniec 
lutego br., Isabelle uzyskała (po raz kolejny) 
nagrodę z Funduszu Rozwoju Kultury 
Marszałka Województwa Łódzkiego.
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Obowiązek selektywnego zbierania odpadów tekstylnych teraz spoczywa 
na gminach. Od 1 stycznia br. wszelkie tekstylia, odzież i obuwie nie mogą być 
umieszczane w pojemnikach na odpady niesegregowane (zmieszane).

Odpady tekstylne można oddawać do Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów 
Komunalnych (PSZOK) na terenie Zakładu Usług Komunalnych w Brójcach (Brójce 46) 
w poniedziałki w godz. 12:00–20:00 i czwartki w godz. 8:00–12:00.

Więcej informacji: https://www.gov.pl/web/klimat/tekstylia

22 stycznia br. funkcjona-
riusze z Komendy Powia-
towej Policji Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego, 
otrzymali z rąk przed-
stawicieli władz samo-
rządowych, kluczyki 
do nowego radiowozu 
marki Kia Ceed.

Zakup tego pojazdu był możliwy 
dzięki wsparciu finansowemu gmin 
Brójce, Nowosolna i Rzgów (Fundusz 
Wsparcia Policji). Wartość nowego 
radiowozu to ponad 154 tys. zł. Do tego zakupu 
dołożyła się także Komenda Główna Policji. 

– To bardzo ważne wsparcie dla poli-
cjantów z  powiatu łódzkiego wschodniego. 

Dziękuję władzom gmin, które współfinanso-
wały ten zakup, za ich konkretne zaangażowanie 
i  wymierny wkład w  poprawę bezpieczeństwa 
mieszkańców powiatu – powiedział odbierając 
kluczyki do nowego auta, insp. Cezary Kac-
przak, Komendant Powiatowy Policji w Kolusz-
kach.

Nowy radiowóz przekazali Mateusz Kamiń-
ski, burmistrz Rzgowa i  Radosław Agaciak, 
wójt gminy Brójce.

– Mamy ostatnio sporo sygnałów z  terenu 
naszej gminy i  gmin sąsiednich, o  zuchwałych 

włamaniach i kradzieżach, ale także innych, nie-
bezpiecznych zdarzeniach, niepokojących naszych 
mieszkańców. W tych sprawach muszą interwe-
niować policjanci. Nam, władzom gminy, zależy 
na tym żeby takich zdarzeń było jak najmniej, 
a jeśli już do nich dojdzie, żeby funkcjonariusze 
skutecznie interweniowali. Dlatego, jeśli tylko 
możemy, wspieramy policję jako samorząd – 
mówi Radosław Agaciak. 

Brójce, Nowosolna i Rzgów dołożyły się do radiowozu

Od lewej: insp. C. Kacprzak, M. Kamiński, R. Agaciak, 
nadkom. M. Karliński
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KLUCZYKI DO NOWEGO AUTAKLUCZYKI DO NOWEGO AUTA

Z okazji przypadającego 
11 marca Dnia Sołtysa, wszyst-
kim Sołtysom z naszej gminy, 
złożyliśmy najlepsze życzenia 

i serdeczne podziękowa-
nia za ich codzienną pracę 

na rzecz lokalnej społeczności 
gminy Brójce. 

Życzenia skierowaliśmy do pełnią-
cych tę funkcję aktualnie: 
Tomasza Cerbniaka (Kurowice), Adama 
Ciepluchy (Kurowice Kościelne), Krzysz-
tofa Comporka (Bukowiec), Joanny 
Dubli (Wola Rakowa), Michała Dunala 
(Karpin), Wojciecha Głowackiego (Pał-
czew), Iwony Gorzkiewicz (Brójce), 
Radosława Janiczka (Kotliny), Doroty 
Lechańskiej (Leśne Odpadki), Stani-
sława Myszkorowskiego (Wardzyn), 
Krzysztofa Nowaka (Budy Wandalińskie, 
Posada, Stefanów, Wandalin), Agnieszki 
Pazdeckiej (Giemzów), Agaty Płuciennik 
(Giemzówek, Przypusta) oraz Mateusza 
Stracha (Wygoda).

Rozliczmy nasz podatek dla naszej gminy – PIT 2024 

Miejsce zamieszkania: GMINA BRÓJCE
Rozliczamy się z podatku 

dochodowego od osób fizycznych 

za 2024 r. (do 30 kwietnia br.). 

Część naszego podatku zawsze trafia do rodzimej gminy i zasila jej budżet, 
jeśli wpiszemy, że w niej mieszkamy.

Jak to zrobić? Przy rozliczeniu PIT-u  za  miniony rok wpiszmy 
właściwe miejsce zamieszkania. 

Dzięki temu spora część podatku, bo aż 38,52%, trafi do budżetu 
naszej, a nie innej gminy. To bardzo spory zastrzyk finansowy dla naszego 
samorządu. 

– W 2021 r. do budżetu gminy trafiło z tego tytułu ponad 8 mln 842 tys. zł. 
W 2022 r. było to blisko 11 mln 130 tys. zł, a w 2023 r. – 8 mln 355 tys. zł. 
W ubiegłym roku budżet gminy zasiliła z tego tytułu kwota blisko 14 mln zł, 
a z aktualnych informacji Ministerstwa Finansów wynika, że w tym roku 
może to być nawet 27 mln 193 tys. zł, chociaż ten zdecydowany wzrost 
wynika także ze zmian w finansowaniu samorządów, to znaczy odejścia 
od subwencji ogólnej w stronę dochodów gmin, liczonych według potrzeb 
finansowych – wyjaśnia Krystyna Lula, skarbnik gminy Brójce.

Odpady tekstylne 
do PSZOK-u

https://www.gov.pl/web/klimat/tekstylia
http://www.lodz-wschod.policja.gov.pl
http://www.lodz-wschod.policja.gov.pl


3Numer 1 (33)
Marzec 2025 r.facebook.com/portal.brojce

Gazeta Informacyjna 
Gminy Brójce AKTUALNOŚCI

Brójce liderem przyrostu naturalnego, wśród gmin województwa łódzkiego

DZIECI CHCĄ TUTAJ PRZYCHODZIĆ NA ŚWIAT
DOROŚLI CHCĄ SIĘ TU OSIEDLAĆ
Brójce są, według danych 
Głównego Urzędu Statystycz-
nego w Łodzi, bezapelacyjnym 
liderem wśród gmin naszego 
województwa w kilku ważnych, 
demograficznych wskaźnikach. 

Z raportu GUS za lata 2012–2022 jasno wynika, 
że dzierżymy palmę pierwszeństwa w takich dzie-
dzinach jak dynamika wzrostu demograficznego 

i przyrostu naturalnego. Gmina Brójce jest też wysoko 
notowana w takich zestawieniach jak zmiany liczby 
ludności czy gęstości zaludnienia.

Rok 2022 przyniósł gminie Brójce bezapelacyjne, 
I miejsce pod względem współczynnika dynamiki demo-
graficznej czyli stosunku liczby urodzeń żywych do liczby 
zgonów w całym województwie. Dla Brójec współczynnik 
ten wyniósł 1,14. Druga w tym zestawieniu jest gmina 
Klonowa (powiat sieradzki). Tam współczynnik dynamiki 

demograficznej wynosił 1,09. Na trzeciej pozycji ujęta 
została gmina Rząśnia (powiat pajęczański), ze współ-
czynnikiem w wysokości 1,02. Kolejne miejsca w tym 
zestawieniu osiągnęły gmina Łowicz – 1,01 i gmina 
Chąśno (powiat łowicki) – 1,00. 

Brójce zajmują też pierwsze miejsce w zestawie-
niu GUS dotyczącym dodatniego przyrostu naturalnego 
na 1000 mieszkańców w 2022 r. Ten współczynnik wyniósł 
w Brójcach 1,2. W gminie Klonowa 1,1. W gminie Rzą-
śnia 0,2. Dla porównania, dane statystyczne GUS poka-
zują także, w których gminach województwa łódzkiego, 
w 2022 roku, odnotowano największy ubytek naturalny. 

I tak, w gminie Łanięta (powiat kutnowski) ten współ-
czynnik wynosił aż minus 17,3, w gminie Bedlno (powiat 
kutnowski) minus 14,8, a w gminie Kiernozia (powiat 
łowicki) minus 13,1. 

W raporcie Głównego Urzędu Statystycznego warto 
zwrócić także uwagę na dane dotyczące przyrostu ogólnej 
liczby ludności w latach 2012–2022. Liderem w tym 
zestawieniu z wynikiem 33,7% są Pabianice, ale gmina 
Brójce jest tu także w pierwszej dziesiątce gmin naszego 
województwa, ze wskaźnikiem w wysokości… 17,5%.* 

Warto uzupełnić te dane o  aktualne liczby. 
W  2023  roku, stałych mieszkańców gminy Brójce 
było 6785. To oznacza, że w stosunku do roku 2022, 
do grona mieszkańców dołączyły 32 osoby. W 2024 r. 
stałych mieszkańców gminy było już 6817 czyli o 96 osób 
więcej niż w roku 2023.* 

*  Dane Głównego Urzędu Statystycznego w Łodzi 
i Urzędu Gminy Brójce

Spotkanie zaczęło się od ważnej informacji dla 
mieszkańców gminy – uwagi co do przedstawia-
nych rozwiązań przyjmowane były w  terminie 

do 21 marca br. Ile ich wpłynęło i czego doty-
czył? Tego w tej chwili nie wiemy. Można je było 
dostarczać elektronicznie i w formie papierowej. 

Później zaprezentowano, proponowane 
przez projektantów, warianty przebiegów trasy 
z  węzłem w  Kurowicach – wariant północny 
i południowy oraz harmonogram realizacji całej 
inwestycji: 2027 – uzyskanie decyzji środowisko-
wej, 2030 – projekt budowlany, 2031 – Zezwo-
lenie na Realizację Inwestycji Drogowej (ZRID) 
oraz wypłata odszkodowań, 2034 – oddanie trasy 
do użytku. 

I  kolejny ważny punkt programu spotka-
nia, dyskusja. – Dlaczego wypłaty odszkodowań 
dopiero w  2031 – pyta uczestnik spotkania. 
– Takie są procedury zgodne z  tym harmono-
gramem – odpowiada z-ca dyrektora GDDKiA 
w Łodzi. – Choćbyśmy chcieli, nie przeskoczymy 
przepisów prawa – podkreśla rzecznik prasowy 
GDDKiA i dodaje – Apeluję do tych z państwa, 
których może dotyczyć wywłaszczenie, sprawdź-
cie dokumenty właścicielskie swoich nierucho-
mości, żeby później nie było kłopotów z wypłatą 
odszkodowań. – Skąd wziął się węzeł w Kurowi-
cach, skoro w I etapie go nie było – kolejne pyta-
nie. – To tylko propozycja. Wcześniej nie była 
rozrysowana. Wówczas rozrysowaliśmy tylko 
węzły skrajne projektu – odpowiada przedstawi-
ciel TGD.

Aktualnych informacji dotyczących realizacji 
projektu budowy trasy S12, należy poszukiwać 
na stronie: https://www.s12-lodz-kozenin.pl/

Od lewej: Maciej Zalewski, rzecznik prasowy Łódzkiego Oddziału GDDKiA, 
Jakub Jarosz, z-ca dyrektora Łódzkiego Oddziału GDDKiA, Grzegorz Długosz 
i Łukasz Lewandowski z Transprojektu Gdańskiego

II tura spotkań informacyjnych w sprawie drogi ekspresowej S12

7marca br. Sala strażnicy OSP w Kotlinach. 
Znacznie ponad 150-ciu mieszkańców, łącznie z wójtem, 
radnymi, sołtysami, pracownikami Urzędu Gminy Brójce. 

Za stołem organizatorzy spotkania – przedstawiciele 
inwestora, GDDKiA w Łodzi i projektanta, Transprojektu 
Gdańskiego.

WARIANTY WARIANTY 
NOWYCH PRZEBIEGÓW TRASY,  NOWYCH PRZEBIEGÓW TRASY,  

PRZEZ GMINĘ BRÓJCEPRZEZ GMINĘ BRÓJCE

https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fwww.s12-lodz-kozenin.pl%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR1Nb8gW3GWnE6ZZhlcWeVDWHCgpbieDBOlo_Bm87zn8KWTXzJ5WinvDD1g_aem_P8QDkTJeflVZJAy9oHooVQ&h=AT0LdAJeuJvgdBcKfIbUSb0oes9l1DuyEDc1RmxbTR68ta-sqS1X7L-Nsp3Fz4nWYkLWt8Lyti2EovTnhIrP_krzizETTYkx0DYS31alGtzznvmYcpULGHOEZXVm4QMkvPI0&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT2TzDby22Ilet2dlg5W5cJNM3fkwFoRFD0Z05JBXNx_JL0DGRYQ2qYEQOfTFjsWWDI_4vN0tVos7mCqonZr2fx3avJjeZ4pBmeqVGa_3IZUXcsuWQoFCeQEp4H-k75liLSFzPP-zkNV6Ickweg193moNRuEIWyMKHbenmGGDbQZ46APjuayyda7MnogiVmFjtLn0zjkz6O6fhzivySpeofLhQ
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WGiemzowie trwa modernizacja drogi 
gminnej (106208E) na odcinku 750 m. 
Równolegle do drogi powstaje chodnik. 

Budowane są indywidualne zjazdy do posesji. 
Wykonawcą projektu jest firma HUBERTUS 
z Łodzi. Umowę na tę realizację podpisano 8 lipca 
2024 r. 

Inwestycja ma być gotowa do połowy czerwca 
br. Pieniądze na ten cel, blisko 1,9 mln zł, gmina 
pozyskała z Programu Inwestycji Strategicznych 

Rządowego Funduszu Polski Ład. Gmina dołożyła 
do tej realizacji ok. 100 tys. zł. 

– Inwestycja w Giemzowie jest realizowana 
w formule „zaprojektuj i wybuduj”. Jej zakres obej-
muje roboty budowlane związane z przebudową 
drogi – modernizacja nawierzchni bitumicznej, 
uzupełnienie lub wykonanie podbudowy, umocnie-
nie poboczy kruszywem – wraz z budową chodnika 
oraz indywidualnych zjazdów do poszczególnych 
nieruchomości – mówi Sylwia Krawczyk z Referatu 
Inwestycji Urzędu Gminy Brójce. 

Inwestycja ma kilka celów. To m.in. stwo-
rzenie korzystniejszych warunków dla roz-
woju lokalnej przedsiębiorczości, a tym samym 
wyrównanie potencjału społeczno-gospodarczego 
mieszkańców Giemzowa, w stosunku do pozo-
stałych terenów gminy. To także znaczący wpływ 
na jakość poruszania się po omawianej drodze. 
Nowy chodnik zapewni bezpieczeństwo pieszych 
uczestników ruchu w tamtej okolicy. 

Droga gminna nr 106208E to bardzo ważny 
łącznik komunikacyjny między gminą Brójce, 
a terenem gminy Andrespol oraz samą Łodzią.

Blisko 2 mln zł z Polskiego 
Ładu i budżetu gminy. Trwa 
gruntowna modernizacja 
drogi w Giemzowie. Przewi-
dywany koniec inwestycji – 
przed wakacjami. 

Rekordowa ilość wniosków z naszych sołectw, 
w tegorocznej edycji Grantów Sołeckich 

15, 100  
lub 200 tys. zł

Takiego rozdania środków 
na inwestycje lokalne jeszcze 
w historii tego wojewódzkiego 
programu nie było. Przed-
stawiciele poszczególnych 
sołectw z terenu naszej gminy, 
dobrze się przygotowali. 
Do Urzędu Marszałkowskiego 
wpłynęły w sumie 23 aplikacje. 
Lista beneficjentów tego kon-
kursu powinna być ogłoszona 
w czerwcu br. 

Najwięcej wniosków o dotacje na lokalne pro-
jekty wpłynęło w ramach programu „Granty 
Sołeckie”. Z tego tytułu, wnioskujące miejsco-
wości, mogą otrzymać po 15 tys. zł. 

Leśne Odpadki chcą stworzyć Leśną Przy-
stań – Altanę Spotkań i Integracji. Mieszkańcy 
Wardzyna chcą wyposażyć wiejską świetlicę 
w projektor wraz z nagłośnieniem. W Kuro-
wicach myślą o doposażeniu kuchni w swojej 
strażnicy OSP, a w Bukowcu o kupnie sprzętu 
dla rozwoju kapitału społecznego: ławek, sto-
łów, krzeseł, parasoli. W Pałczewie ma być 
kontynuowana modernizacja strażnicy OSP 
– kupno i montaż klimatyzacji. W Stefanowie 
chcą postawić nowe ogrodzenie wokół świetlicy, 
w Kotlinach wyremontować dach strażnicy OSP. 
W Giemzowie też chcą spotykać się w odpo-
wiednich warunkach, a więc aplikują o ławki, 
grill, namiot eventowy. W Karpinie planują 

witrynę eksponującą zabytkowy wóz strażacki. 
W  Woli Rakowej projektują wybudowanie 
altany na sołeckie spotkania. Na Wygodzie chcą 
zorganizować festyn, aby zintegrować lokalną 
społeczność. W Kurowicach Kościelnych chcą 
doposażyć zaplecze kuchenne m.in. w witrynę 
chłodniczą i piec konwekcyjny. 

Znacznie większe dotacje będą przyzna-
wane w ramach programu „Nasza infrastruktura 
sołecka”. Tutaj wnioskodawcy liczą na wparcie 
w wysokości po 100 tys. zł. Z naszej gminy, 
do Urzędu Marszałkowskiego w Łodzi, trafiło 
w sumie 9 takich wniosków. 

W Leśnych Odpadkach miałby powstać 
bezpieczny i  utwardzony plac przed straż-
nicą OSP. W Wardzynie zaplanowano zago-
spodarowanie terenu wokół tamtejszej altany, 
a w Kurowicach chcą taką altanę wybudować. 
Ambitny plan w Bukowcu – rewitalizacja terenu 
przy strażnicy OSP. Podobny wniosek przy-
gotował Pałczew. Tam też chcą zagospodaro-
wać teren wokół strażnicy. Altanę przy świe-
tlicy wiejskiej chcą pobudować w Stefanowie. 
W Kotlinach planują ciąg dalszy rewitalizacji 
terenu przy strażnicy OSP. W Giemzowie chcą 
porządnie ogrodzić zakupioną przez gminę 
działkę. W Karpinie stawiają na park – Park dla 
Karpina – wraz z rozbudowaną infrastrukturą 
rekreacyjną. 

Największe pieniądze, po 200 tys. zł, przy-
gotowano w ramach programu „Nasze świe-
tlice sołeckie”. Po takie pieniądze chcą sięgnąć 
dwa sołectwa. 

Brójce stawiają na remont i instalację klima-
tyzacyjną w swojej świetlicy. Podobny zakres, 
głównie prace remontowe, przewiduje aplikacja 
zgłoszona w tej kategorii przez Stefanów.

Szanowni mieszkańcy, trzymamy kciuki 
za wasze inwestycyjne plany. Oby pieniądze 
z Urzędu Marszałkowskiego w Łodzi popłynęły 
szerokim strumieniem do wszystkich apliku-
jących miejscowości. Na realizację dofinan-
sowanych projektów, beneficjenci mają czas 
do końca tego roku.

Nasza automatyczna 
stacja meteo

Zaczęła działać w połowie 
grudnia 2024 r. Pokazuje 
aktualną temperaturę, pręd-
kość wiatru, wilgotność. 
100 tys. zł na jej zakup i mon-
taż pochodziły z Urzędu Mar-
szałkowskiego w Łodzi. 

Zadaniem takich stacji jest bezpośredni i  ciągły monito-
ring wartości pogodowych na danym terenie. Tę w  War-
dzynie, zlokalizowano w  pobliżu strażnicy OSP. Ustalane 
przez nią aktualne dane pogodowe można oglądać na stronie: 
http://meteor.iung.pulawy.pl/view2.php?u=Wardzyn

– Jak ważna jest znajomość dokładnych i  aktualnych 
warunków pogodowych, nie trzeba nikogo przekonywać. Szcze-
gólnie teraz, gdy wiele miast i  miejscowości boryka się z  dra-
matycznymi skutkami powodzi, ale także i  suszy. O  środki 
finansowe w  ramach programu „Wsparcie Systemu Monito-
ringu Suszy Rolniczej” wystąpiliśmy wiosną 2024 r. Nie mam 
wątpliwości, że dzięki tej automatycznej stacji meteorologicznej, 
w naszej gminie będzie bezpieczniej – mówi Radosław Agaciak, 
wójt gminy Brójce.

Ekipy budujące żłobek i przedszkole 
nie zwalniają tempa

Obiekt ma być 
gotowy latem 
tego roku
Budynek jest już pokryty konstrukcją dachową. 
Jeszcze w lutym rozpoczęły się kolejne, wykończeniowe 
prace dekarskie. W lutym i w marcu, pełne ręce roboty 
mieli też elektrycy. Rozprowadzali po wnętrzu budynku 
kilometry przewodów. 

Przypomnijmy, że  realizacja projektu rozpo-
częła się w lipcu 2024 r. Powstająca inwestycja to 
parterowy budynek o łącznej powierzchni 1 370 m2.  

Tworzą go dwa pomieszczenia żłobkowe (z łazien-
kami), trzy sale przedszkolne (z  łazienkami), 
leżakownie, szatnia, przestrzeń dla personelu, 
pomieszczenia techniczne, sala sensoryczna i sala 
wielofunkcyjna oraz kuchnia. 

Projekt przewiduje także zagospodarowanie 
terenu wokół samego budynku. Po zakończeniu 
prac budowlanych powstaną parking, chod-
niki, plac zabaw, droga pożarowa oraz instalacja 
fotowoltaiczna. Ze żłobka i przedszkola, będzie 
mogła korzystać łącznie ponad setka dzieci. 
Całkowity koszt realizacji to około 9,5  mln  zł, 
z  czego prawie 8 mln zł to dofinansowanie 
z  Programu Inwestycji Strategicznych Rządo-
wego Funduszu Polski Ład.19 lutego br.

19 lutego br.

Modernizacja gminnej infrastruktury drogowej

29 stycznia br.

29 stycznia br.

NOWY ASFALT,  NOWY ASFALT,  
CHODNIK I ZJAZDYCHODNIK I ZJAZDY

http://meteor.iung.pulawy.pl/view2.php?u=Wardzyn
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Osiemnaście par, które brały 
ślub w roku 1974, uhonorowano 
14 lutego br. (w dniu Św. Walen-
tego, patrona zakochanych), 
Medalami za Długoletnie Pożycie. 
Do tego grona dołączyło małżeń-
stwo, które rok temu świętowało 
swoje Diamentowe Gody. 

Kto celebrował małżeńskie półwiecze 
14 lutego? Zofia i Kazimierz Ciepluchowie, 
Stanisława i Leszek Drabińscy, Maria i Zdzi-
sław Karpikowie, Wiesława i Zdzisław Kępkowie, 
Krystyna i Czesław Koszelakowie, Urszula i Paweł 
Kraszewscy, Teresa i Jerzy Kulikowie, Urszula 
i Zdzisław Mirowscy, Anna i Jan Misiakowie, 
Teresa i Czesław Pierowie, Krystyna i Zbigniew 
Reusowie, Janina i Mirosław Rewiczowie, Teresa 
i Jerzy Różańscy, Barbara i Jan Siutowie, Kry-
styna i Stefan Sójkowie, Halina i Jerzy Stawiani, 
Bożenna i  Marek Szlachtowie oraz Barbara 
i Andrzej Wesołowscy (nie wszyscy byli obecni 
na uroczystości). 

Sześćdziesiąt lat wspólnie przeżyli Janina 
i  Władysław Stawiani z  Wardzyna. Państwo 

Stawiani powiedzieli sobie sakramentalne tak 
20 października 1964 r. w kościele w Kurowicach. 
Na jubileuszowej uroczystości, obecna była pani 
Janina (ze względu na stan zdrowia pan Włady-
sław nie mógł uczestniczyć w spotkaniu). Babci 
towarzyszył najstarszy wnuk, Tomasz. Na pytanie 
jak minęły państwu Stawianym te lata, pani Janina 
szybko odpowiada: 

– Raz na wozie, raz pod wozem! I do tego 
bardzo szybko. Jakby to było wczoraj. A  jeśli 
chodzi o ten wóz to głównie powozi nim Wła-
dysław, ale  ja mu zawsze pomagam – dodaje 
pani Janina.

Państwo Stawiani dochowali się dwóch wnu-
ków, wspomnianego już Tomasza i Piotra oraz 
trzynastomiesięcznego prawnuka, Łukasza. 

Medale, pamiątki, gratulacje i  serdeczne 
życzenia, przekazali jubilatom Radosław Agaciak, 
wójt gminy Brójce, Urszula Brdoń, przewodni-
cząca Rady Gminy, Mariola Woźna, sekretarz 
gminy i Anna Misio, kierownik Urzędu Stanu 
Cywilnego. 

Małżeńskie święto w… Małżeńskie święto w… 
WalentynkiWalentynki

Radosław Agaciak, Wójt Gminy Brójce, 
skończył 50 lat!

Urodzinowa 
niespodzianka 
w Stefanowie
6 lutego br. mieszkańcy gminy Brójce przy-
gotowali swojemu włodarzowi wyjątkową 
niespodziankę. Przedstawienia kabaretowe, 
urodzinowe piosenki, okolicznościowe wyda-
nia gazet, kwiaty, gratulacje, okazały tort… 
wzruszenie, emocje i mnóstwo radości 
w Sali OSP w Stefanowie.
Po kilku dniach od wydarzenia, gdy emocje już trochę opadły, Radosław Agaciak napisał 
na swoim profilu, w mediach społecznościowych: 

– 50-te urodziny już za mną. Bardzo dziękuję za wszystkie życzenia – było ich naprawdę mnó-
stwo, dopiero dziś dałem radę na wszystkie zareagować. Ale największą niespodziankę sprawili mi 
moi przyjaciele, którzy wraz z grupą serdecznych, życzliwych osób, zorganizowali NIESAMOWITĄ 
uroczystość z okazji moich 50-tych urodzin. Jestem za to bardzo, bardzo, wdzięczny i cieszę  się, 
że  mogliśmy być razem w  tak ważnym dla mnie dniu. Mówią, że życie zaczyna się po 50-ce. 
Po pierwszych trzech dniach (od urodzin – przyp. red.) mogę was zapewnić, że właśnie tak jest! 

Urodzinowy tort sprawiedliwie 
podzielił sam jubilat

Monika Pietrzko z KGW w Woli Rakowej dekoruje Rado-
sława Agaciaka specjalnym, jubileuszowym orderem

MŁODZI ZDOLNI

Dla Isabelle Moreno-Kamińskiej, młodej 
klarnecistki z Bukowca, ten rok zaczął 
się bardzo pomyślnie. W styczniu wzięła 
udział w internetowym plebiscycie 
firmy i fundacji Enea. Uzyskała w sumie 
707 głosów! Zdobyła nagrodę jury. 
Pod koniec lutego, na scenie Filharmonii 
Łódzkiej, odebrała z rąk Joanny 
Skrzydlewskiej, Marszałka Województwa 
Łódzkiego, nagrodę na rozwój. Isabelle 
zdobywa nagrody, a my odkrywamy 
dla państwa ten muzyczny diament.

Isabelle Moreno-Kamińska to pasjonatka gry 
na klarnecie. Laureatka wielu konkursów mię-

dzynarodowych i krajowych. Jest już ubiegłoroczną 
stypendystką Funduszu Rozwoju Kultury Marszałka 
Województwa Łódzkiego oraz Centrum Edukacji 
Artystycznej, za wyniki w nauce w 2024 roku. 

Uczęszcza do V klasy szkoły podstawowej, ucząc 
się gry na klarnecie u Krzysztofa Płoszyńskiego, 
w Ogólnokształcącej Szkole Muzycznej I i II stopnia 
im. H. Wieniawskiego w Łodzi. W roku szkolnym 
2023/24 uzyskała najlepszą średnią ocen w szkole 
– 5,73. Zdobyła ponad 30 nagród na międzynaro-
dowych i ogólnopolskich konkursach klarnetowych, 
w tym 16 pierwszych. 

Była uczestniczką XI Europejskiego Kongresu 
Klarnetowego w Krakowie w 2022 roku. Brała udział 
w kursach mistrzowskich, pracując pod kierunkiem 

polskich i zagranicznych 
muzyków. Uczestniczyła 
online w Career Project 
of The Tiziano Rossetti 
Academy w Szwajcarii, 
dla utalentowanych 
muzycznie dzieci i mło-
dzieży. 

Uwielbia grać przed 
publicznością. Popula-
ryzuje muzykę, koncertując solo oraz w zespołach 
w regionie łódzkim i w kraju, m.in. podczas Między-
narodowych Festiwali Wakacje z Muzyką w Nowym 
Sączu, Powroźniku i Kwiatoniu, Międzynarodowego 
Sympozjum Saksofonowo-Klarnetowego Nowe Pry-
zmaty w Akademii Muzycznej w Łodzi czy pod-
czas Ogólnopolskiego Festiwalu Musica Melodica 
w Dzierżąznej. 

Aktywna w  życiu szkoły. Reprezentuje ją 
w wydarzeniach zewnętrznych, w filmach poka-
zowych, podczas wolontariatów, wymian Erasmus. 
Kocha zwierzęta. Uwielbia zwiedzać zabytki i czytać 
książki. 

Isabelle, gratulujemy! Życzymy dalszych suk-
cesów!

Pod postem relacjonującym to wyda-
rzenie na facebookowym profilu 

Gmina Brójce – Portal Informacyjny, 
pojawiło się wiele ciepłych, serdecznych 
komentarzy. Cytujemy niektóre z nich:

Urszula Klimczak-Strumiłło
Pozdrowienia dla dostojnych jubilatów. Część 
znam osobiście. Radosnych chwil.

Ewa Gładysz
Drodzy Jubilaci! Proszę przyjąć serdeczne 
gratulacje i życzenia kolejnych wspaniałych 
lat spędzonych razem w miłości, zdrowiu 
i szczęściu.

Bożenna Szlachta
Dziękujemy za wspaniałą uroczystość i wiele 
ciepłych słów.

Iwona Ratajczyk
Gratulacje dla wszystkich!

Urszula Brdon
Piękna uroczystość. Było wzruszenie, radość 
i wiele gratulacji. Słowa przysięgi, którą 
ponad 50 lat temu Jubilaci Sobie złożyli, 
że ślubują miłość, wierność i uczciwość 
małżeńską, były prawdziwe. Wielu następnych 
lat w dobrym zdrowiu i miłości!

Anna Madaj
Gratulacje dla wszystkich jubilatów, życzę 
dalszych lat w miłości i zdrowiu!

Urszula Jadczak
Gratuluję wszystkim jubilatom, a szczególnie 
rodzince Wesołowskich.

Grzegorz Gospodarczyk
Serdeczne Gratulacje Dla Jubilatów.

Janina Banach
Gratuluję wszystkim ale… szczególnie naszym 
z Bukowca Krysi, Stefanowi, Krysi, Czesiowi.

Pani Janinie Stawianej  
towarzyszył na uroczystości 

wnuk Tomasz

Pół wieku – a nawet więcej – razem. Złote i Diamentowe Gody w gminie Brójce

27 lutego br., Filharmonia Łódzka im. Artura Rubin-
steina, laureaci nagród FRK ze szkół muzycznych 
województwa łódzkiego, Isabelle Moreno-Kamińska 
druga od lewej
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Klarnecistka z pasją

Nagrodzona przez jury plebiscytu Akademia Talentów Enea
Nagrodzona w ramach Funduszu Rozwoju Kultury Marszałka Województwa Łódzkiego

https://www.facebook.com/urszula.klimczak.50?comment_id=Y29tbWVudDo2MzA5MTcwODkyOTgxNTlfNDkzOTk4NTkwMTQzODMy&__cft__%5b0%5d=AZURtHNZFUWHSDSkucixUv2z8xQ8yzzwL_uQe3peth32LpV9QBF_SYjFyJ8pIRoFTk_KQWLFhZZoE2nydm1leiiyON4RjvAT2cXfzj1NSsMbo6W6tcd-gxmCQu2nRmjqo1fHWfhOmdX3smPfD6JJhenUEKsS3yl3Lbf7Nw_loTWRuPYhIHDXQFjsS9cNJBZLZDs&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/GladyszEwa?comment_id=Y29tbWVudDo2MzA5MTcwODkyOTgxNTlfMjIwMDgzMDA2MzY0NTgyNg%3D%3D&__cft__%5b0%5d=AZURtHNZFUWHSDSkucixUv2z8xQ8yzzwL_uQe3peth32LpV9QBF_SYjFyJ8pIRoFTk_KQWLFhZZoE2nydm1leiiyON4RjvAT2cXfzj1NSsMbo6W6tcd-gxmCQu2nRmjqo1fHWfhOmdX3smPfD6JJhenUEKsS3yl3Lbf7Nw_loTWRuPYhIHDXQFjsS9cNJBZLZDs&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/bozenna.szlachta?comment_id=Y29tbWVudDo2MzA5MTcwODkyOTgxNTlfNjU3MDQ4MDkzMzMyMTI0&__cft__%5b0%5d=AZURtHNZFUWHSDSkucixUv2z8xQ8yzzwL_uQe3peth32LpV9QBF_SYjFyJ8pIRoFTk_KQWLFhZZoE2nydm1leiiyON4RjvAT2cXfzj1NSsMbo6W6tcd-gxmCQu2nRmjqo1fHWfhOmdX3smPfD6JJhenUEKsS3yl3Lbf7Nw_loTWRuPYhIHDXQFjsS9cNJBZLZDs&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/iwona.ratajczyk.73?comment_id=Y29tbWVudDo2MzA5MTcwODkyOTgxNTlfMTM2ODQ0MjE1Nzg0NzE0Mw%3D%3D&__cft__%5b0%5d=AZURtHNZFUWHSDSkucixUv2z8xQ8yzzwL_uQe3peth32LpV9QBF_SYjFyJ8pIRoFTk_KQWLFhZZoE2nydm1leiiyON4RjvAT2cXfzj1NSsMbo6W6tcd-gxmCQu2nRmjqo1fHWfhOmdX3smPfD6JJhenUEKsS3yl3Lbf7Nw_loTWRuPYhIHDXQFjsS9cNJBZLZDs&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/anna.madaj.1447?comment_id=Y29tbWVudDo2MzA5MTcwODkyOTgxNTlfNjI5NzEzNTQ2MTA2MTkz&__cft__%5b0%5d=AZURtHNZFUWHSDSkucixUv2z8xQ8yzzwL_uQe3peth32LpV9QBF_SYjFyJ8pIRoFTk_KQWLFhZZoE2nydm1leiiyON4RjvAT2cXfzj1NSsMbo6W6tcd-gxmCQu2nRmjqo1fHWfhOmdX3smPfD6JJhenUEKsS3yl3Lbf7Nw_loTWRuPYhIHDXQFjsS9cNJBZLZDs&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/urszula.jadczak.7?comment_id=Y29tbWVudDo2MzA5MTcwODkyOTgxNTlfOTQ5NjM0NzE3MTQ2NjMz&__cft__%5b0%5d=AZURtHNZFUWHSDSkucixUv2z8xQ8yzzwL_uQe3peth32LpV9QBF_SYjFyJ8pIRoFTk_KQWLFhZZoE2nydm1leiiyON4RjvAT2cXfzj1NSsMbo6W6tcd-gxmCQu2nRmjqo1fHWfhOmdX3smPfD6JJhenUEKsS3yl3Lbf7Nw_loTWRuPYhIHDXQFjsS9cNJBZLZDs&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=100095213653349&comment_id=Y29tbWVudDo2MzA5MTcwODkyOTgxNTlfMTM4MTk2MjUyOTY3NDQ4OQ%3D%3D&__cft__%5b0%5d=AZURtHNZFUWHSDSkucixUv2z8xQ8yzzwL_uQe3peth32LpV9QBF_SYjFyJ8pIRoFTk_KQWLFhZZoE2nydm1leiiyON4RjvAT2cXfzj1NSsMbo6W6tcd-gxmCQu2nRmjqo1fHWfhOmdX3smPfD6JJhenUEKsS3yl3Lbf7Nw_loTWRuPYhIHDXQFjsS9cNJBZLZDs&__tn__=R%5d-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=100094029906844&comment_id=Y29tbWVudDo2MzA5MTcwODkyOTgxNTlfMTMyNzcxMzcwMTc5NzcwOA%3D%3D&__cft__%5b0%5d=AZURtHNZFUWHSDSkucixUv2z8xQ8yzzwL_uQe3peth32LpV9QBF_SYjFyJ8pIRoFTk_KQWLFhZZoE2nydm1leiiyON4RjvAT2cXfzj1NSsMbo6W6tcd-gxmCQu2nRmjqo1fHWfhOmdX3smPfD6JJhenUEKsS3yl3Lbf7Nw_loTWRuPYhIHDXQFjsS9cNJBZLZDs&__tn__=R%5d-R
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Dyżury Wójta Gminy
Informujemy, iż Wójt Gminy Brójce 
przyjmuje interesantów w każdy wtorek 
w godz. 9:00–17:00. Prosimy o wcześniej-
sze uzgadnianie terminu wizyty w sekre-
tariacie Urzędu Gminy lub telefonicznie 
pod nr tel. 42 295 01 11.

Dyżury Przewodniczącej 
Rady Gminy
Dyżury Przewodniczącej Rady Gminy 
Brójce Urszuli Brdoń dla mieszkańców 
gminy, odbywają się w każdy wtorek 
w godz. 14:00–17:00 w Biurze Rady 
Gminy Brójce w pok. nr 5a (parter). 
Na spotkanie umawiać się można za po-
średnictwem Biura Rady pod numerem 
tel. 42 295 01 11.

Dyżury  
funkcjonariusza policji
Informujemy, że w Urzędzie Gminy Brój-
ce działa Punkt Przyjęć Interesantów 
Komisariatu Policji w Rzgowie Komendy 
Powiatowej Powiatu Łódzkiego Wschod-
niego w Koluszkach i czynny jest w każ-
dy wtorek w godz. 9:00–16:00 (pokój 10). 
Dyżur pełni dzielnicowy naszej gminy, 
mł. asp. Marcin Kamiński – KP Rzgów 
47 842 13 00.

Urząd Gminy Brójce 
Jest czynny w poniedziałki, środy, 
czwartki, piątki w godz. 7:30–15:30; 
we wtorki w godz. 9:00–17:00. Kasa 
urzędu jest czynna (odpowiednio) 
w godz. 8:00–14:00, a we wtorki w godz. 
9:00–16:30.

Gminne jednostki 
organizacyjne:
793 144 999  –   Zakład Usług Komunal-

nych w Brójcach 
42 295 01 42  –   Gminny Ośrodek Kultu-

ry w Brójcach
42 214 02 01  –   Gminny Ośrodek 

Pomocy Społecznej 
w Brójcach

500 372 368  –   Zespół Szkolno-Przed-
szkolny w Bukowcu

42 214 00 84  –   Szkoła Podstawowa 
im. Orła Białego w Ku-
rowicach

42 214 03 96  –   Filia Szkoły Podstawo-
wej w Kurowicach z sie-
dzibą w Woli Rakowej

Spółka WIDZEW TRAINING CENTER 
szuka wykonawcy inwestycji w Bukowcu

18 lutego br. WTC wystosowała zapytanie ofer-
towe dotyczące budowy ośrodka treningowego 
na działce u zbiegu ulic Dolnej i Przemysłowej 
w Bukowcu. Oferty od firm budowlanych były 
przyjmowane do 11 marca br.

19 lutego br. Radosława Agaciaka, wójta 
gminy Brójce, odwiedzili Maciej Szymański, wice-
prezes zarządu Widzewa Łódź i Krzysztof Kaczyń-
ski, dyrektor operacyjny powołanej w listopadzie 
2024 r. widzewskiej fundacji. Panowie rozmawiali 
głównie o tym etapie realizacji widzewskiej inwe-
stycji – poszukiwaniu wykonawcy. 

A jakie są szczegóły określone przez inwe-
stora? Warto je zacytować: 

Przedmiot zamówienia winien stanowić 
całość funkcjonalno-użytkową, tj. budynek zaple-
cza wraz z trybuną, boisko piłkarskie stadionowe, 
zagospodarowanie terenu wraz z placem wejścio-
wym, parkingi, ogrodzenie terenu, oświetlenie 
terenu i pozostała niezbędna i wymagana prze-
pisami, w tym przepisami PZPN, infrastruktura 
techniczna, z uwzględnieniem zarówno na eta-
pie projektu jak i realizacji planowanych przez 
Zamawiającego kolejnych etapów inwestycyjnych 
w ramach Ośrodka Treningowego.

Przedmiot zamówienia winien spełniać rów-
nież ogólne wymagania Zamawiającego jak np.:

 ■ wykonanie kompletnego oświetlenia płyty 
boiska,

 ■ wykonanie systemu nagłośnienia stadionu,
 ■ montaż elektronicznej tablicy wyników/zegar 

(z wyświetlaniem m.in. wyniku meczu, czasu 
gry, składów, zmian),

 ■ wykonanie sektora gości w trybunie z utwo-
rzeniem wokół sektora strefy buforowej,

 ■ obiekt winien posiadać oddzielną drogę ka-
blową dla telewizji transmitujących imprezy 
sportowe,

 ■ wykonanie na trybunie stanowisk komentato-
rów telewizyjnych i radiowych wraz z wyma-
ganą infrastrukturą techniczną/instalacjami, 
wykonanie strefy mediów,

 ■ zamontowanie systemu monitoringu zapew-
niającego możliwość nagrywania i przetwa-
rzania obrazu, system monitoringu wizyjnego,

 ■ wyposażenie obiektu w system „jednego klu-
cza” (master key), należy przewidzieć podział 
na strefy/sekcje, dostarczyć min. 3 komplety 
kluczy,

 ■ przewidzieć wydzielone wejście i  dojście 
do sektora gości umożliwiające pełną kon-
trolę dostępu widzów wraz z wygrodzeniem 
trwałym terenu wokół strefy wejściowej 
do sektora gości,

 ■ zapewnienie pomieszczenia dla VIP-ów z wi-
dokiem na boisko,

 ■ wyposażenie stadionu w stanowisko dowo-
dzenia/strefę dowodzenia dla służb,

 ■ inne, wynikające z przepisów, w tym w szcze-
gólności z  wytycznych i  regulacji PZPN 
dla klubów II ligi, odpowiadające aktualnym 
wymaganiom.

Zapytanie ofertowe
Budynek WTC ma mieć minimum 2,5 tys. m2 powierzchni. Trybuna 

ma pomieścić prawie 1000 osób, a boisko ma mieć nawierzchnię 
z naturalnej trawy sportowej – to oczywiście skrócona charakterystyka 

projektu, który będzie realizowany w gminie Brójce.

19 lutego br. Od lewej: M. Szymański, R. Agaciak, 
K. Kaczyński

II Powiatowe Zawody Młodzieżowych 
i Dziecięcych Drużyn Pożarniczych

Gmina Brójce 
gospodarzem turnieju 

8 lutego br. ponad 
230 młodych druhen i druhów 
z 47 drużyn, rywalizowało 
w sali gimnastycznej Szkoły 
Podstawowej im. Orła Białego 
w Kurowicach. 

Salę przygotowywali do zawodów strażacy z OSP Stefanów. 
O wzmocnienie fizyczne startujących w zawodach młodzików, 
zadbały członkinie KGW Nad Nerem w Stefanowie – przygotowały 
ponad 400 pysznych kanapek. Bułki dostarczyła, jak zwykle 
niezawodna w takich sytuacjach, firma Mich-Pol. 
 W rywalizacji drużyn dziewczęcych ostatecznie najlepsze 
okazały się druhny z OSP Koluszki 1, a w kategorii chłopców 
OSP Guzew 2. Indywidualnie najlepsze rezultaty osiągnęli w swo-
ich kategoriach dh Amelia Miazek (OSP Koluszki 1) i dh Krzysztof 
Nadrawski (OSP Guzew 2). 
 Zawody obserwowali m.in. st. bryg. Radosław Pełka, 
zastępca komendanta wojewódzkiego PSP, Ewa Gładysz, wicesta-
rosta powiatu łódzkiego wschodniego oraz dh Grzegorz Busiakie-
wicz, wiceprezes ZOP ZOSP RP powiatu łódzkiego wschodniego.

Puchar wicemistrzów powiatu 
dla piłkarzy halowych OSP Giemzów

WYSOKA FORMA 
NASZYCH DRUHÓW
O mały włos (rzuty karne) piłkarze 
halowi OSP Giemzów nie wywalczyli 
ponownie tytułu mistrzów powiatu 
łódzkiego wschodniego. Jest srebro 
i jest zadowolenie z wysokiej formy 
zawodników i dopingu najlepszych, 
turniejowych kibiców. 

2 lutego br. Koluszki. Zawodnicy reprezentujący 
jednostkę OSP w Giemzowie, pokonali swoich 
turniejowych rywali strzelając kilkanaście bra-
mek i wreszcie stanęli do walki o zwycięstwo 
w VII powiatowych mistrzostwach w halowej 
piłce nożnej w Koluszkach. Przegrali w rzutach 
karnych. Mistrzami zostali druhowie z OSP 
Długie w gminie Koluszki. III miejsce w tur-
nieju wywalczyła reprezentacja OSP Wiśniowa 
Góra. 

Najlepszym zawodnikiem rozgrywek został 
druh Jacek Jankowski z OSP Długie, a bram-
karzem turnieju Rafał Adamczyk, również 
z OSP Długie. Najlepszym strzelcem zawodów 
był druh Alex Rojkowski z OSP Bedoń.

Giemzowianie są zespołem bardzo uty-
tułowanym. Rok temu, na turnieju rozgry-
wanym w Tuszynie, wywalczyli tytuł Mistrza 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego, w czerwcu 
2024 r. na I mistrzostwach polski strażaków 
OSP rozgrywanych w  Wiśniowej Górze, 

zostali wicemistrzami kraju. W 2022 r. trium-
fowali zarówno w powiatowych rozgrywkach 
w  Koluszkach (Mistrz Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego), jak i w Skierniewicach, gdzie 
wywalczyli tytuł Mistrza Województwa Łódz-
kiego. 

W turnieju w Koluszkach (2 lutego br.), 
w sumie wzięło udział 14 drużyn. Gminę Brójce 
reprezentowały dwa zespoły. Oprócz OSP 
Giemzów zagrali jeszcze druhowie z OSP Wola 
Rakowa, którzy dotarli do ćwierćfinału tych 
rozgrywek.

Koluszki, 2 lutego br. Stoją od lewej: Paweł 
Zawistowski, Piotr Werner, Jarosław Dubiński, 
Arkadiusz Pawlak, Maciej Kopa. Klęczą od lewej: 
Maciej Sowiński, Mateusz Bogusz, Wojciech Ska-
wiński, Adrian Mański, Dariusz Zawistowski

O tytule mistrzowskim zadecydowały rzuty karne. 
Na zdjęciu, swoją „jedenastkę”, wykonuje Piotr Werner
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Zimowa przerwa w nauce wystartowała 17 lutego i tego dnia, przyszli 
szefowie kuchni, szlifowali swoje cukiernicze umiejętności w Świetlicy 
w Bukowcu. Tego dnia na warsztat poszły słodkości – faworki i pączki 
jogurtowe. Było mniam!

18 lutego, w GOK-u, odbyły się warsztaty paleontologiczne. Dzieci dowiady-
wały się jak wyglądał nasz świat przed milionami lat. Oczywiście tego dnia 
nie mogło zabraknąć w Brójcach… dinozaurów. Bohaterem spotkania był 
baby Dinuś. 

19 lutego był prawdziwym świętem dla wszystkich dzieci, które uwiel-
biają magię i dobrą zabawę. Gościem GOK-u był znany, m.in. z programu 
Mam Talent, iluzjonista Damian Spętany, który nie tylko prezentował swój 
talent, ale wciągał też do poszczególnych tricków zachwycone jego czarami, 
dzieciaki. 

20 lutego – czwartek – czyli dzień kinomana. Wyjazd do kina na seans filmu: 
„Looney Tunes: Porky i Daffy ratują świat”. 

21 lutego dzieciaki super się 
bawiły na… Super Zabawie. 
Łatwiej chyba wymienić czego 
tam nie było. Gry, zgadywanki, 
tańce… to co dzieciaki uwiel-
biają!

24 lutego odbyły się warsz-
taty twórcze. Tego dnia młodzi 
twórcy najpierw uczyli się robić 
stokrotki z krepiny, a później 
wykorzystywali je do tworzenia 
większych kompozycji. 

25 lutego – book folding czyli 
rzeźbienie w książkach. Dzieci 
nadawały książkom zupełnie 
inny wygląd. Ze starych wolu-
minów powstały piękne prace 
artystyczne. Book folding polega 
na zginaniu kartek książki w taki 

sposób, aby uzyskać trójwymiarową kompozycję. Oka-
zało się, że ze starej, zniszczonej i niepotrzebnej książki 
można jeszcze wiele wyczarować. 

26 lutego, odbyły się słodkie warsztaty robienia lizaków. 
Uczestnicy wykonywali lizaki z masy cukrowej czyli „jadalnej 
plasteliny”, która idealnie poddaje się formowaniu czy wał-
kowaniu. Na stole warsztatowym znalazły się wszystkie nie-
zbędne materiały więc według dziecięcej, bujnej wyobraźni 
powstały najróżniejsze, kolorowe formy.

27 lutego, na zakończenie ferii odbył się bal, bal karnawa-
łowy! Kogo na tym balu nie było… Postaci z różnych bajek 
i opowieści, filmów i komiksów. I wspaniała, prawie trzygo-
dzinna zabawa. 

Szczegółowe relacje z tych wydarzeń na stronie GOK: 
https://gok.brojce.pl/

KULTURA I EDUKACJA

Jest realna szansa na duży grant dla SP ZOZ

Czy 300 tys. zł 
trafi do przychodni w Kurowicach?

Wsparcie placówek POZ, w ramach 
projektu realizowanego 

przez NFZ, dotyczy zakupu sprzętu 
medycznego i wyposażenia, wspo-
magających proces udzielania 
świadczeń zdrowotnych oraz sprzętu 
i oprogramowania teleinforma-
tycznego, a także wykonania robót 
budowlanych w celu dostosowania 
placówek do świadczenia nowych 
funkcji zdrowotnych, zgodnie z wpro-
wadzanymi systematycznie refor-
mami, takimi jak np. podstawowa 
opieka fizjoterapeutyczna, rozsze-
rzony zakres diagnostyki, opieka 
koordynowana, opieka dietetyka, 
edukacja zdrowotna, itd.
– To co jest najistotniejsze w  tym projekcie, 
z  naszego punktu widzenia to to, że grant, 
o  który wnioskujemy z  założenia pokrywa 

100%  wydatków. Jego głównym celem jest 
zwiększenie dostępności do podstawowej opieki 
medycznej. Dlatego wnioskujemy o zakup nie-
zbędnego sprzętu medycznego: stetoskopów, wag, 
ciśnieniomierzy oraz diagnostycznego sprzętu 
specjalistycznego, aparatów USG i EKG oraz ana-
lizatora CRP. W ramach grantu chcielibyśmy także 
wykonać niezbędne prace remontowe wewnątrz 
kurowickiej placówki i zakupić odpowiednie meble. 
Chcemy także za te pieniądze zwiększyć dostęp-
ność i efektywność systemu opieki zdrowotnej na 
naszym terenie m.in. poprzez cyfryzację naszej 
placówki – mówiąc wprost chodzi tu przede 
wszystkim o pozyskanie odpowiedniego, nowo-
czesnego sprzętu komputerowego – informuje 
Marta Kotwicka z SP ZOZ w Kurowicach.

Projekt Wsparcie podstawowej opieki zdro-
wotnej (POZ) jest realizowany przez Naro-
dowy Fundusz Zdrowia na podstawie umowy 
zawartej pomiędzy Ministerstwem Zdrowia 
a  NFZ w  marca 2024 r. Jest dofinansowany 
ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 
Regionalnego, w ramach Programu Fundusze 
Europejskie na Infrastrukturę, Klimat, Środo-
wisko 2021–2027.

16marca br. swoje sceniczne i  artystyczne 
umiejętności zaprezentowali brójeckiej 

publiczności, członkowie Amatorskiego Zespołu 
Śpiewaczego „Bukowianki”, aktorzy z Amator-
skiego Teatru Nauczycieli i Rodziców „Gwiazdo-
zbiór”, przedszkolaki, uczniowie z Koła Teatral-
nego „W  to mi graj” oraz tancerki z  formacji 
FULL OUT Dance Studia Anny Wojcieszek. 

Przedszkolaki urzekły publiczność swoją 
sceniczną szczerością. Rodzice i  nauczyciele 
z „Gwiazdozbioru” przenieśli widownię w świat 
Smerfów, a dziewczęta i chłopcy z koła teatral-
nego, w magiczny świat „Alicji w Krainie Cza-
rów”. Tanecznego „ognia” dały dziewczęta z FUL 
OUT Dance. 

– Z całego serca dziękujemy wszystkim, któ-
rzy wzięli udział w tegorocznym Festiwalu Kul-
tury. Dzięki wspólnemu zaangażowaniu i pasji 

sprawiliśmy, że to wydarzenie było niepowtarzalne 
i pełne radości. Dziękujemy za wspaniałe występy, 
twórcze prezentacje oraz za wkład w tworzenie 
niezapomnianej atmosfery tego dnia. Cieszymy 
się, że mogliśmy razem przeżywać te wyjątkowe 
chwile. Jeszcze raz serdecznie dziękujemy wszyst-
kim, którzy przyczynili się do sukcesu tego festi-
walu. Liczymy na dalszą współpracę i zapraszamy 
do udziału w kolejnych edycjach – mówi Aldona 
Korzeniowska, dyrektor Zespołu Szkolno-Przed-
szkolnego w Bukowcu.

A w przerwie pomiędzy występami można 
było spróbować któregoś z ciast, z przebogatej 
oferty wypieków przygotowanych przez rodziców 
każdej z klas. Nie jest tajemnicą, że dzięki hoj-
ności odwiedzających festiwalową kawiarenkę, 
fundusz Rady Rodziców szkoły w  Bukowcu, 
powiększył się o 1 434,40 zł.

XI FESTIWAL KULTURY w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Bukowcu

KULTURALNIE, KULINARNIE…

FERIE 2025FERIE 2025

19 lutego br. 
spotkanie z iluzjonistą, 

Damianem Spętanym

17 lutego br. 
warsztaty kulinarne

21 lutego br. super zabawa

z Gminnym Ośrodkiem Kultury z Gminnym Ośrodkiem Kultury 
w Brójcachw Brójcach

25 lutego br. book folding – rzeźbienie w książkach

https://gok.brojce.pl/
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Agnieszka „Marylka” Litwin-
-Sobańska, Przemysław „Sasza” 
Żejmo i Marek Litwin dali czadu! 
Że też sala OSP Brójce to wytrzy-
mała. Wieczór 10 marca br. 
należał do kabareciarzy z Zielo-
nej Góry, ale przede wszystkim 
do mieszkanek gminy Brójce, 
zaproszonych na ten poniedział-
kowy wieczór przez Radosława 
Agaciaka, wójta gminy i dyrekcję 
GOK w Brójcach, żeby celebrować, 
z wielkimi uśmiechami na twa-
rzach, tegoroczny Dzień Kobiet. 

Ponad 200 pań przyjęło zaproszenie na ten 
wieczór. Radosław Agaciak witał je od 
progu czerwonymi tulipanami. No a póź-

niej już spektakl. Skecze o podróżach, „trudnych” 
rozmowach parafi an z proboszczem, cygańskim 
weselu… Salwy śmiechu, oklasków i wspaniały 
kontakt kabareciarzy z brójecką publicznością. 

Ba! Wiemy na pewno, że jedna z uczestniczek 
wieczoru przeszła z Jurkami na TY…!

– To był chyba jeden z najlepszych występów 
kabaretowych, na których byłam tutaj z okazji Dnia 

Kobiet, a wydaje mi się, że byłam 
na wszystkich. JURKI – mistrzo-
stwo świata i najlepszy masaż 
mięśni brzucha ever – mówi nam 
jedna z uczestniczek wydarzenia. 

Kabareciarze doskonale 
odnaleźli się w  naszej gmin-
nej rzeczywistości i… topo-
grafi i. Ze sceny padały między 
innymi nazwy naszych miejsco-
wości: Leśne Odpadki, Brójce, 
Bukowiec, Wygoda… To był 
wyjątkowy, wspaniały wieczór, 
który trwał z bisami, wspólnymi 
zdjęciami i rozmowami, grubo 
ponad dwie godziny. 

Kabaret JURKI powstał 
w roku 1994 w Zielonej Górze. 
Należy do tzw. Zielonogórskiego 
Zagłębia Kabaretowego. JURKI 
reprezentują tradycyjną formę 
sztuki kabaretowej. Na ich reper-
tuar składają się skecze, mono-

logi i piosenki o różnorodnej tematyce obycza-
jowo-społecznej. Członkowie kabaretu często 

improwizują w trakcie skeczy, dlatego ich występy 
nie są do końca przewidywalne. Ich spektakle są 
bardzo dynamiczne i często zaskakujące, nie tylko 
dla publiczności.

KULTURA I EDUKACJA

9 lutego br. mieszkańcy naszej gminy mieli 
okazję na spotkanie „na żywo” ze słyn-
nym Jonathanem Owensem z  kabareto-

wej telenoweli „Spadkobiercy” czyli… Arturem 
Andrusem. Spotkanie poprowadził dzienni-
karz telewizyjny, Leszek Bonar. 

– Byliśmy z  Arturem naprawdę zaskoczeni 
frekwencją na tym spotkaniu. Widownia była 
wypełniona po brzegi. Bardzo mnie to cie-
szy, bo to znaczy, że nasz cykl „Podwieczorek 
z  Gwiazdą” podoba się mieszkańcom gminy 
Brójce – mówi Leszek Bonar.

– Spotkanie z  Arturem siłą rzeczy posta-
nowiliśmy poprowadzić w  stronę Walentynek, 

bo  to  przecież ten okres, a  teksty które padały 
z  jego ust co chwila rozbawiały publiczność, 
a  nawet wywoływał salwy śmiechu. A  on? 
On po prostu był sobą. Nie silił się na jakieś pozy 
i może to jest klucz do jego wspaniałego kontaktu 
z  widownią. Tak było i  tym razem – dodaje 
Bonar. 

– Oczywiście nie zabrakło pytań od uczest-
ników spotkania. Brójecka publiczność nie miała 

z  tym problemu. Jakie były jego 
początki? Kim się bardziej czuje – 
radiowcem czy kabareciarzem? Kto 
był dla niego najważniejszy w jego 
zawodowym życiu? A Artur zdecy-
dowanie wymienił takie osoby jak 
Andrzej Poniedzielski, Maria Czu-
baszek czy Stefania Grodzieńska. 

– A po właściwym spotkaniu, 
dogrywka! To znaczy rozdawa-
nie autografów i  robienie sobie 
z naszym gościem wspólnych zdjęć. 
Chyba jeszcze z  żadną z  gwiazd 
zaproszonych do Gminnego Ośrodka Kultury 
w Brójcach, publiczność nie zrobiła sobie aż tylu 
zdjęć. Mnie to ogromnie cieszy. Razem z dyrekcją 
GOK już zastanawiamy się nad tym, kto będzie 
kolejnym gościem w  Brójcach. Poprzeczka 
naszych spotkań wędruje coraz wyżej… – cie-
szy się Leszek Bonar. 

– Od dawna jestem wprost zakochana 
w panu Arturze. Podziwiam jego kulturę, sposób 
bycia, to że potrafi  się odnaleźć w każdej sytu-
acji. Uwielbiam jego dowcip. Przyznam szczerze, 
że było mi bardzo przykro, kiedy to spotkanie 
dobiegło końca. Aż żal mi było stamtąd wycho-
dzić – mówi uczestnicząca w spotkaniu Małgo-
rzata Kardasz, mieszkanka Brójec. 

Od lewej: Artur Andrus i Leszek Bonar

Bardziej dziennikarz, bardziej prezenter czy bardziej kabareciarz…?

O Walentynkach (i nie tylko) z Andrusem
Człowiek orkiestra – to chyba najlepsza, krótka charakterystyka, pochodzącego 
z Soliny, a dziś znanego w całej Polsce, dziennikarza, prezentera telewizyjnego 
i radiowego, aktora, pisarza, poety, autora tekstów piosenek, piosenkarza, artysty 
kabaretowego, konferansjera… Artura Andrusa.

Na pełnej petardzie!

Dzień kobiet Dzień kobiet 
z Jurkamiz Jurkami

Od lewej: Przemysław „Sasza” Żejmo, Agnieszka 
„Marylka” Litwin-Sobańska, Marek Litwin

A tak JURKI pożegnały się z naszą gminą, na swoim 
profi lu na Facebooku: Brójce. Dzień Kobiet  
Było cudownie  Pozdrawiamy. Aga, Sasza, 
Marek


